

Shirley Edwards from the River Parkway Pre-School Centre made a statement and with Joanne Toews and Joy Harris answered questions.

Cindy Magloughlin and Sandra Stone from the Glebe Parents' Day Care made a statement and answered questions.

Lynn McMaster from the Capital Daycare made a statement and with Joanne Wyka and Anne Marie Renée de Cotret answered questions.

Uttra Bhargava from the Orleans Child Care Centre made a statement and answered questions.

Rosemary Somers and Dawn Hachey from the Andrew Fleck Child Centre made a statement and answered questions.

Sherryl Smith from the Parent Pre-School Resource Centre made a statement and answered questions.

Dave Hagerman from the Ottawa Federation of Parents' Day Care made a statement and answered questions.

Jeff Rose from the National Canadian Union of Public Employees made a statement and with the other witnesses presented a video and answered questions.

At 7:08 o'clock p.m., the Committee adjourned until tomorrow afternoon.

Shirley Edwards, du *River Parkway Pre-School Centre*, fait une déclaration, puis elle-même, Joanne Toews et Joy Harris répondent aux questions.

Cindy Magloughlin et Sandra Stone, de la *Glebe Parents' Day Care*, font une déclaration et répondent aux questions.

Lynn McMaster, de *Capital Day Care*, fait une déclaration, puis elle-même, Joanne Wyka et Anne Marie Renée de Cotret répondent aux questions.

Uttra Bhargava, du *Orleans Child Care Centre*, fait une déclaration et répond aux questions.

Rosemary Somers et Dawn Hachey, de *Andrew Fleck Child Centre*, font une déclaration et répondent aux questions.

Sherryl Smith, du *Parent Pre-School Resource Centre*, fait une déclaration et répond aux questions.

Dave Hagerman, de *Ottawa Federation of Parents' Day Care* fait une déclaration et répond aux questions.

Jeff Rose, du Syndicat national canadien de la fonction publique, fait une déclaration, puis lui-même et les autres témoins répondent aux questions.

A 19 h 08, le Comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation de la présidente.

*Le greffier du Comité*

Micheline Rondeau-Parent

*Clerk of the Committee*

*[The remainder of the page contains faint, illegible text, likely bleed-through from the reverse side of the document.]*